

Title (en)

Nozzle closed by a membrane for dispensing containers.

Title (de)

Durch Membrane abgeschlossenes Mundstück für Aufgabebehälter.

Title (fr)

Ajutage operculé pour emballages distributeurs.

Publication

EP 0013231 A1 19800709 (FR)

Application

EP 79401050 A 19791220

Priority

FR 7836023 A 19781221

Abstract (en)

Nozzle closed by a membrane for compressible dispensing containers, particularly tubular containers. Radial weakening lines (18) defining a plurality of sectors (19) in the membrane closure (14), and stop buttons (21) provided projecting from the dorsal face of at least some of these sectors (19) are adapted so as to interact with a view to locking by means of nesting with openings (22) hollowed out in the internal wall of the nozzle. Application to the manufacture of a nozzle closed by a membrane by means of moulding in plastic materials.

Abstract (fr)

Ajutage operculé pour emballages distributeurs compressibles, en particulier tubulaires. Des lignes radiales d'affaiblissement (18) déterminant dans l'opercule (14) une pluralité de secteurs (19), des boutons d'arrêt (21) ménagés en saillie sur la face dorsale de certains au moins de ces secteurs (19) sont adaptés à coopérer en vue d'un verrouillage par emboîtement avec des boutonnières (22) ménagées en creux dans la paroi interne de l'ajutage. Application à la fabrication d'ajutage operculé par moulage en matières plastiques.

IPC 1-7

B65D 51/22

IPC 8 full level

B65D 51/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 51/223 (2013.01); **B65D 2251/0015** (2013.01); **B65D 2251/0096** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 569904 A 19240419
- FR 1088033 A 19550302 - PERFECTUBE

Cited by

EP1317964A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0013231 A1 19800709; FR 2444622 A1 19800718; FR 2444622 B1 19820430

DOCDB simple family (application)

EP 79401050 A 19791220; FR 7836023 A 19781221